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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoj u … Nr 9/05 z dnia  20 
września  2005 r  

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2005 r. 
3. Informacja o zwolnieniach i umorzeniach od podatków. 
4. Zaopiniowanie proj . uchwał pod obrady Rady. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  6 spośród 7 
osobowego składu  Komisji  co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji.   

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 
 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Radna nieobecna:  Teresa Grzybowska. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
    

Przewodniczący  Komisji Bogdan śabiński   poddał pod 
głosowanie: 

 
 

Protokół Nr 8/2005 z dnia 24 sierpnia  2005 r 
  
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 8/2005 bez uwag. 
 
 
 

Ad. 2.  Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2005 r. 
 
 
 W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
 Halina ŁaŜewska Skarbnik  Gminy 
 - przedstawiła Uchwałę Nr 112/IV/2005 Składu Orzekającego RIO 

w Gdańsku z dnia 06 września 2005 r w spr. opinii o przedłoŜonej 
przez Wójta Gminy Ustka informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu za I półrocze 2005 r roku. Ponadto udzieliła odpowiedzi na 
zadawane pytania w zakresie : nadwyŜki budŜetowej, 
przedłuŜających się  procedur przetargowych , wydatków 
inwestycyjnych , zaległości podatkowych na dzień 30-06-2005 r. 
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 Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
 - proponuję następujące stanowisko Komisji: 
 Komisja przyjmuje informację o przebiegu wykonania budŜetu 

gminy Ustka za I półrocze 2005 r. W wyniku dyskusji  i wyjaśnień 
Pani Skarbnik naleŜy ocenić pozytywnie w/w informację i 
przedstawić na Sesji Rady jako prawidłową realizację budŜetu. 

 
 
 Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński poddał pod 

głosowanie w/w stanowisko. 
 
. 

  
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstr zymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
 

Ad. 3. Informacja o zwolnieniach i umorzeniach od podatków. 
 
 
 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
 - przedstawiła informację o stanie umorzeń zaległości podatkowych 

na dzień 31 sierpnia 2005 r zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
 Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński poddał pod 

głosowanie w/w informację 
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Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
informację o stanie umorzeń zaległości podatkowych. 
 
 
 

Ad. 4. Komisja zaopiniowała następujące  projekty  uchwał pod 
obrady Rady 

 
 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały  w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r 

 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- zaproponowała  zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem do 
niniejszego proj. uchwały. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała o 
zmianach środków związanych z wyborami Prezydenckimi oraz  w 
wieloletnim planie inwestycyjnym polegających na zwiększeniu 
środków na budowę hali sportowej w Zaleskich (nowy projekt hali) 
– rozliczenie inwestycji 2005/2006. Zmiana środków na Krajowy 
Program oczyszczania ścieków komunalnych (wykonanie 
dokumentacji) . Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński poddał pod 
głosowanie następujące stanowisko. 
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Komisja opiniuje pozytywnie  zwiększenie dotacji na 
GOK w kwocie 20 tyś zł z przeznaczeniem na 
zakończenie wyposaŜenia siedziby w Zaleskich w tym na 
doposaŜenie Świetlicy w Objeździe. 
Komisja  opiniuje pozytywnie przedstawione zmiany w 
budŜecie na 2005 rok 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko 
jak wyŜej. 
 

 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 20 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 25 do godz. 11 45 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Dębina 

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uzgodnienia odlądowej granicy 
pasa ochronnego wybrzeŜa morskiego 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Michała Piechockiego 
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Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 

 
Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  
 
 

Przedsiębiorstwo Państwowej Komunikacji Samochodowej w 
Słupsku 
- dot. zaopiniowania zasadności  wniosku mieszkańców – uczniów 
wsi Objazda w spr. przywrócenia autobusu  na linii Słupsk – 
Gabino przez Objazdę o godz. 20 15  
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie w/w wniosek . Na  
podstawie przedstawionych informacji sprawa 
przywrócenia autokaru na w/w linii dot. większej li czby 
osób . 
 
 
Komisja przyjęła  do wiadomości : 

 
 

1. Pismo BETA – STYL dot. rozliczenia odszkodowań i 
dopłat z tytułu podjęcia Uchwały Nr XXV/276/2005 Rady 
Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 r. 
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Przewodniczący Komisj i  Bogdan śabiński 
- przedstawił treść pisma skierowanego przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
1. Czy na Sesjach Rady Gminy naleŜy dalej kontynuować 

występy artystyczne dzieci szkolnych 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie występy artystyczne dzieci 
na Sesjach związanych z uroczystościami i świętami jako 
występy okolicznościowe. 

 
 

Członek  Komisj i Piotr Czerwonka  
- rozwaŜyć moŜliwość  zwiększenia środków  w 2005 r  w kwocie 
10 tyś zł  dla Kościoła w Wytownie 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- na zwiększenie środków dla Kościoła w Wytownie musiałby być 
ogłoszony nowy konkurs. Proszę niech Komisja wskaŜe na piśmie z 
którego działu mam zdjąć te  środki w celu ogłoszenia nowego 
konkursu.  Proszę zawnioskować o ogłoszeniu konkursu co nie 
oznacza, Ŝe ten konkurs wygra Kościół w Wytownie. Informuję , Ŝe 
na dzień dzisiejszy nie ma środków  na ten cel. 

 
 

 Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
 - zwrócił się z zapytaniem czy jest moŜliwość zwiększenia środków 

w 2005 r na remont Kościoła w Wytownie 
 
 
 Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
 - w tej sprawie jest juŜ zajęte stanowisko, o którym został 

poinformowany Proboszcz Parafii Wytowno tj. by  kontynuować 
remont Kościoła w Wytownie , a na pomoc ze strony gminy moŜe 
liczyć po ujęciu środków w budŜecie  na 2006 r. Proboszcz 
zaakceptował takie rozwiązanie .  
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 Po wyjaśnieniu Pana Wójta i Pani Skarbnik , Komisja 
podtrzymuje swoje stanowisko z dnia  24 sierpnia 2005 r. 

 
 
 Członek Komisji Maria Drzazgowska 
 - czy nie naleŜałoby  ponownie przystąpić do Stowarzyszenia 

Dorzecza rz. Słupi i Łupawy celem opracowania wspólnego 
programu i pozyskania  dotacji ze środków unijnych na inwestycje, 
modernizacje z programu   LIDER. Sami jako gmina nie 
otrzymamy takiej dotacji  lecz jest moŜliwość jako stowarzyszenie 
łączące kilka gmin  

 
 
 Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
 - przez kilka lat byliśmy składkodawcami w tym stowarzyszeniu i 

nic z tego nasza Gmina nie uzyskała . Natomiast moŜemy 
przystąpić z inną gminą do związku i przygotować wspólny 
program by część zadań była  realizowana w jednej i drugiej gminie 
i nie musimy przynaleŜeć do stowarzyszenia. NaleŜy się zastanowić 
czy ponownie przystąpić do stowarzyszenia by płacić tylko składki 
bez Ŝadnych efektów. Na podstawie naszych opracowań 
Stowarzyszenie chce realizować zadania w innej gminie naszym 
kosztem. Jesteśmy zainteresowani programem LIDER i jeŜeli 
będzie jakakolwiek szansa pozyskania środków to wspólnie z 
gminą Słupsk zawrzemy związek i przygotujemy wspólny program  
na realizację inwestycji  w gminie Ustka i gminie Słupsk 

 
 

Komisja przyjęła wyjaśnienia Pana Wójta . 
 

 
Członek Komisji Maria Drzazgowska 
- czy jest moŜliwość realizacji drogi powiatowej (od spalonego 
domu) w m. Lędowo w roku 2005. 
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Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- zgodnie ze wspólnym przedsięwzięciem  Powiat  przygotował 
dokumentację  i w najbliŜszym czasie do końca roku ten odcinek 
drogi zrealizujemy wspólnie w proporcji 70 % wartości pokryjemy 
z naszego budŜetu, a 30 %  Starostwo Powiatowe – stosownie do 
porozumienia. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości , iŜ w/w droga jest na 
etapie przygotowania wspólnie ze Starostwem 
Powiatowym 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- jako projektodawca przedstawił wraz z uzasadnieniem :  
- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr 
XXII/247/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r 
w spr. ustalenia stawek procentowych opłaty 
adiacenckiej 

 
W związku z tym, iŜ  mieszkańcy Nietkowa otrzymali pisma w spr. 
wszczęcia procedury co wywołało wielkie niezadowolenie 
mieszkańców. W tej sprawie planowane jest Zebranie Wiejskie w 
Niestkowie . Moim zdaniem naleŜałoby te uchwałę uchylić.  
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- za to, Ŝe nie wprowadziliśmy  opłat adiacenckich za lata ubiegłe 
obecnie jestem przesłuchiwana  w Prokuraturze. Uchylenie tej 
uchwały jest wielkim wyzwaniem poniewaŜ jako radni jesteście 
organem uchwałodawczym , ale wykonawczym jest Wójt. Nowa 
ustawa o dyscyplinie finansów publicznych wyraźnie wskazuje  za 
co dopowiada  Wójt i  Skarbnik . Przedstawione argumenty  są 
niezgodne z Konstytucją (działanie przeciwko gminie)  , nie jest to 
nowy podatek lecz opłata adiacencka . BudŜet gminy jest tworzony 
z dochodów , które podlegają ścisłej kontroli organu nadzoru min. 
RIO. Nie moŜemy zakładać , Ŝe wszyscy mieszkańcy zostaną 
zwolnieni z opłat adiacenckich tylko dlatego, Ŝe Ŝyją w niedostatku. 
Są ludzie bogaci i biedni. Dla ludzi biednych tak jak w podatkach 
funkcjonuje tzw. Instytucja umorzenia, rozkładania na raty itp. 
Organy nadzoru nie będą pytać radnego dlaczego zrezygnowano ze 
źródła dochodu lecz Wójta. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- do tej pory nie otrzymaliśmy Ŝadnej informacji w zakresie 
kosztów i zysków ,  opłaty adiacenckie były zawieszone w próŜni. 
Opłaty adiacenckie nie są opłatami obowiązkowymi . Dotychczas 
gmina nie stosowała opłat adiacenckich z tytułu wybudowania 
infrastruktury technicznej – kanalizacji pomimo, Ŝe takie 
moŜliwości miała. Nie jedną uchwałę Rada uchylała i skoro Rada 
moŜe uchwalić uchwałę to równieŜ moŜe ją uchylić. Przedkładam 
propozycję by wystąpić do Rady o uchylenie tej uchwały. Wójt ma 
prawo tę uchwałę zaskarŜyć .  

 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy  
- wolą Rady jest podejmowanie i uchylanie uchwał. Jak 
przystępowaliśmy do budowy kanalizacji i mieszkańcy podpisali    
porozumienia z moŜliwością  rozłoŜeniem kwot  na dogodne raty na 
10 lat  to był zapis, Ŝe na poczet opłaty adiacenckiej zalicza się 
wartość świadczeń wniesionych  w gotówce lub w naturze  i te 
osoby  nie będą miały naliczanych opłat adiacenckich.. Obecni 
radni zarzucają Zarządowi  takie działania. Rada ma prawo tę 
uchwałę  uchylić lecz trzeba być świadomym, Ŝe to godzi w budŜet 
gminy. Rada powinna  określić zasady jakimi winien kierować się 
Wójt przy wydawaniu decyzji o ustaleniu opłat adiacenckich. 
Wówczas nikt nie zarzuci ,Ŝe godzimy w samorządowy budŜet. 
Poprzednia ustawa o gospodarce nieruchomościami mówiła, Ŝe 
Zarząd moŜe naliczyć opłaty adiacenckie , a z obowiązującej  
ustawy wynika, iŜ nałoŜono na właścicieli nieruchomości 
obowiązek uczestniczenia w kosztach budowy urządzeń 
infrastruktury  technicznej przez wnoszenie na rzecz gminy opłat 
adiacenckich  Wówczas Zarząd uznał, Ŝe ludzie są za biedni by 
naliczać im opłaty adiacenckie. Rada musi być świadoma o 
konsekwencjach w budŜecie uchylając tą uchwałę. Nie jestem za 
tym by na siłę radnych przekonywać o czym sami radni nie są 
przekonani. Obecnie tworzy się wiele działek w systemie 
komercyjnym i co z tymi osobami. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- nie moŜna w uchwale wprowadzić , Ŝe opłaty adiacenckie nie 
dotyczą mieszkańców zamieszkujących na stałe w tych 
miejscowościach. Komercja nie dotyczy Ŝadnej miejscowości ujętej 
w uchwale.  Proponuję  Komisji , Ŝe proj. uchwały uchylającej   
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Komisja opiniuje pozytywnie i przekazuje do Radcy Prawnego 
celem zaopiniowania . Radca Prawny zaopiniuje i zaproponuje 
nowe rozwiązanie 

 
 

Wójt Gminy Tomasz Wszółkowski 
- Radca Prawny wydał opinię  negatywna w zakresie uchylenia tej 
uchwały  

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- uchwałę tę naleŜy w całości uchylić i uchwalić nową. Obecna 
uchwała nie dotyczy nowopowstających działek 

 
 

Wójt Gminy Tomasz Wszółkowski 
- wolą Rady jest uchylenie tej uchwały, ale nie dopuszczę  do tego 
by milionowe kwoty wydawać na inwestycje i nikt nie będzie 
partycypował w kosztach. Proszę o  zapis, Ŝe  Przewodniczący 
Komisji rozpatrzy problem , który Wójt sygnalizuje tj. nie mogę 
pozbawiać się  dochodów z komercyjnego podziału działek 
poniewaŜ nas jako samorządu nie stać na to . Jako Wójt staram się o 
dotacje , a pola uprawne zmieniane  są na działki  i  radni dają  na 
takie działania przyzwolenie.  

 
 

Członek Komisji Edward Sasko 
- proponuję odłoŜyć przedłoŜony proj. uchwały uchylającej na 
następną Sesję i w międzyczasie przygotujemy zamienny  proj. 
uchwały . Wówczas na jednej Sesji uchylimy tę uchwałę i 
wprowadzimy nową i nie będzie luki prawnej 

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- jeŜeli wola Rady będzie taka by uchylić tę uchwałę lub ją zmienić 
– jest to decyzja Rady lecz  przypominam, Ŝe mieszkańcy podpisali 
porozumienia, z których mieli się wywiązać 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- jesteśmy zgodnie , Ŝe coś z tą sprawą trzeba zrobić. JeŜeli jest to 
zgodne z prawem to najbardziej prostą procedurą jest 
zaopiniowanie pozytywnie przedłoŜonego proj. uchwały 
uchylającej  i na Sesji złoŜę wniosek  o wycofaniu tej uchwały . 
Procedura wówczas zostanie cofnięta i my będziemy musieli w tym 
kierunku podjąć działania . Natomiast  jeŜeli nie będzie tej 
procedury to nie będzie dalszego działania 

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- nie mam nic przeciwko temu by uchylić tę uchwałę . Jest to wola 
Rady. Jednocześnie proszę Komisję o wypracowanie nowej formy 
uchwały Rady o opłatacie  adiacenckiej obejmującej zagadnienia 
wynikające z powyŜszej dyskusji 

 
 

Członek Komisji Maria Drzazgowska 
- w wyniku dyskusji doszliśmy do wspólnego konsensusu by nie 
krzywdzić mieszkańców zamieszkujących  na stałe , którzy  nie 
dokonują podziału  komercyjnego działek 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- wycofanie uchwały  nadaje bieg sprawie. Rada przyjmuje 
działania  i moŜemy powiedzieć mieszkańcom, Ŝe w tym kierunku 
podjęto działania. 

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- wolą Rady jest uchwalać i uchylać uchwały. Panie 
Przewodniczący czym  Pan uzasadni  na sesji uchylenie tej uchwały 
dla osób,  które podpisały porozumienia i zapłaciły. W kaŜdej wsi 
część osób zapłaciła 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- uzasadnieniem powinno być: w celu zabezpieczenia interesów 
rdzennych mieszkańców gminy zasadnym jest zmiana tej uchwały , 
a obciąŜyć opłatami adiacenckimi nieruchomości sprzedane 
komercyjnie z podziału działek rolnych itp. Myślę jednak, Ŝe w tym 
celu naleŜy uzyskać opinię Radcy Prawnego. 
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Członek Komisji Jadwiga Fudala 
- podtrzymuję swoje stanowisko , iŜ w pierwszej kolejności 
Komisja powinna wypracować nowy proj. uchwały, a następnie 
przedłoŜyć w miesiącu październiku  pod obrady Rady proj. 
uchwały uchylającej i podjąć nową wersję  uchwały 

 
   

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- nową wersję uchwały ma opracować gmina . Prawdopodobnie nie 
moŜemy opracować takiej uchwały na zasadzie wybiórczej , Ŝe 
jedni będą płacić, a inni nie. Nie będzie zwrotu wpłat - darowizny 
osobom , które wpłaciły opłaty w ramach porozumień 
 

 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- oczekujemy na nowy projekt uchwały ze strony Komisji, aby ten 
problem definitywnie zakończyć. Sprawa jest bardzo pilna. Do 
czasu ostatecznego załatwienia tej sprawy nie będą naliczane opłaty 
adiacenckie 
 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję następujące stanowisko Komisji: 
 
1. Komisja upowaŜnia Przewodniczącego Komisji do 

przekonsultowania z Radcą Prawnym  dokonanie uzupełnienia  
zapisu  uchwały Nr XXIII/247/2004 o   zasady , które będą 
zobowiązywać Wójta do  zwolnienia z opłat stałych mieszkańców 
gminy  

 
2. Komisja W wypadku  , gdy nie będzie to moŜliwe to naleŜy   

skierować pod obrady Rady proj. uchwały uchylającej  
 
  
 
 Przewodniczący Komisj i poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
podjęła w/w wniosek. 

 
 
   

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 13 45  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


